
 

 

Grundejerforeningen Fredensbjergparken 

 
Bestyrelsesmøde torsdag den 9 februar kl. 20:00, hos Thomas K124 
 
 

Dagsorden: 

 
1. Valg af referent 
 
Thomas er valgt. 
 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde 
 
Bestyrelsesmøder og generalforsamlings referater skal rundsendes inden 8 dage efter 
afholdte møde. 
 
3. Ny formand – Joan stiller op 
 
Joan er vores nye formand, dejligt! 
 
 
4. Årshjul – Se bilag 
 
Joan gennemgik årshjul, alle var glade. Der laves en pdf som kommer på hjemmesiden.  
 
 
5. Radon (Ulrik, på opfordring af beboer inkl. debat tråd på hjemmesiden) 
 
En beboer har henvendt sig vedr. et informationsmøde vedr. radon – vi har i bestyrelsen 
ikke tænkt os at gøre noget yderlige ved dette.   
 
 
6. Opdatering af Web - referater fra 2016 
 
Alle referater fra 2016 skal uploades til web. Thomas uploader det til hjemmesiden.   
 
 
7. Henvendelse fra beboer vedr. grøntpleje. 
 
Vi gennemgik henvendelser fra beboer til kommunen på grøntpleje og kom frem til 
følgende:  
 
Jesper udarbejder et oplæg som rundsendes til alle ikke-medlemmer som forklare 
problemstilling vedr. betaling af grøntpleje.   
 
 
Joan tager fat i D.Næser vedr. fremtidigt samarbejde.  
 
 



 

 

8. Fremtidig afregning til ”ikke medlemmer” for ”supplerende vedligeholdelse” med hensyn 
til vedligeholdelse m.m. herunder sand i sandkasse, fejning af slipper, fuglekasser. 

 
se ovenstående.  
 
 
9. Nyt fra udvalgene (grønt, aktivitet, økonomi, tinglysning, legeplads, information) 
 
Grøntudvalg: der er udsendt info-brev der beskriver aktiviteter i grøntpleje. Se 
hjemmesiden.  
 
Aktivitetsudvalg: Joan trækker sig fra aktivitetsudvalg, Ane S5 træder ind i udvalget. 
Fastelavn d. 26/2 kl. 10.00 på legepladsen.  
 
Økonomiudvalg:  Der laves en samlet opgørelse på indbetaling af kontingent. Udvalget 
arbejder lbn. med opfølgning på regnskabet.  
 
Tinglysning: Arbejdet forløber planmæssigt – vi indsamler stadig underskrifter og 
godkendelse af NemID.   
 
Informationsudvalg: Informationsudvalg mødes og gennemgår fremtidigt 
kommunikationskanaler.  
 
Legepladsudvalg: Møde afholdt hvor udvalget gennemgik rapport vedr. status på 
legepladser. Der er indhentet tilbud vedr. vedligeholdelse og anbefalinger fra rapport.    
 
Velkomstudvalg: ”Bevar mig vel” udvalg mødes og arbejder på en opdateret version på 
print.  
 
10.   Henvendelser til foreningen 
 
Se pkt. 5  
 
Henvendelse fra en beboer vedr. skraldespand på legepladsen – Jesper følger op på at 
den tømmes i vinterhalvåret.   
 
 
11. Næste møde Marts:  

Torsdag den 23. Marts – Jesper K60 
Maj: Torsdag den 18 maj – Anne K67 
Arbejdsdag 27. maj 
September: 14. September – Rune S5 

 
12. Eventuelt 
 
Navnet på foreningen – skal det opdateres?  
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
13 – møde i informationsudvalg. 
 
Bevar mig vel – remake.  
 
Ulrik laver logo i vektor.  
 
Vi har besluttet at finde en grafiker til opsætning og design, Joan kontakter vedkomne.  
 
Vi har snakket om: 
 
-  Nyt design evt. med indstik i bagsiden, kort, girokort mm.    

 Erik er redaktør. 
 
Kolofon omskrives – inkl. design.  
 
Forord bevares 
 
Historisk artikler bevares 
 
Side 8: Omskrives af Ulrik 
 
Side 9 – 11 bevares 
 
Side 12 – Intro til grundejerforening. Ulrik, husk at nævne at man kan leje ting.  
 
Side vedtægter, tages fra WWW 
 
Side 16: Bevares, Ulrik.  
 
Side 17 – 18: Fjernes.  
 
Side 19 – 23: Opdateres.  
 
Side 25: Bevares.  
 
 
Matrikel kort/oversigts billede.  
 
 
 

 


